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1 Update corona internationale kampioenschappen 

EK Veldlopen en WK Indoor zijn afgelast, EK indoor zal hoogstwaarschijnlijk wel 

plaatsvinden (de Poolse organisatoren hebben ook het WK Halve Marathon succesvol 

ingericht met een streng Covid-protocol).  

2 Stand van zaken heropstart wintercompetitie 

De competitiestop zal pas besproken worden op het overlegcomité van 15 januari, 

veldlopen wordt waarschijnlijk eerder versoepeld dan indoor maar de timing is hoogst 

onzeker, de kans op een volwaardig indoorseizoen is eerder klein. De werkgroep Back 

on Track heeft al beslist om de start van het outdoorseizoen vooruit te schuiven naar 

1 maart. De resterende veldloop- en indoorkalender wordt desgevallend herschikt om 

een voldoende aanbod te creëren. 

 

Voor eliteatleten zullen we een uitzondering vragen in functie van de kwalificatie voor 

het EK Indoor en de Olympische Spelen, voor deze goedkeuring bij Sport Vlaanderen 

zullen we een streng testprotocol moeten kunnen voorleggen (o.a. negatieve test van 

max. 48u voor de wedstrijd). Indien er geen indoorwedstrijden kunnen plaatsvinden 

zal de IFAM meewerken aan een elitemeeting, waarbij de federatie zal ondersteunen 

voor het testprotocol. We bekijken verder of we in dit beperkt kader een BK kunnen 

organiseren dat internationaal erkend kan worden voor de World Rankings.  

We zoeken ook een samenwerking met onze buurlanden om wedstrijden op niveau te 

kunnen aanbieden. Cédric Van Branteghem biedt ook zijn netwerk aan om hierbij te 

ondersteunen. 

 

Sport Vlaanderen bevestigt dat atleten, coaches en omkadering in principe de 

quarantaine mogen verlaten voor professionele doeleinden (wedstrijden of stages) 

indien ze voldoen aan een strikt protocol, dit wordt vrijdag ook besproken op het 

overlegcomité. 

3 Elitelijst 

Hanne Verbruggen krijgt op basis van haar marathonprestatie nog het A3-elitestatuut 

toegekend. 

4 Topsportplan 

 

De uitrol van het ontwikkelingsprogramma heeft enige vertraging opgelopen, we willen 

in februari opstarten. We starten met trainingen op woensdag waarbij we atleten en 

trainers samenbrengen. In Gent zullen we dit omkaderen met kinés (Maarten Thysen 

en Frédéric Vereecken), een masseur, wetenschappelijke metingen (Owen) en een 

sportpsycholoog die met alle eliteatleten een intakegesprek doet.  
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In de eerste plaats is deze woensdag voor eliteatleten maar ook in de 

speerpuntdisciplines nodigen we talenten en hun trainers uit. Op termijn willen we het 

aantal dagen per week uitbreiden.  

 

Dit wordt de hoofdondersteuning voor de B-atleten in plaats van een Paasstage, zo 

kunnen we het hele jaar door een meerwaarde betekenen in het programma van de 

atleten. De elitestages worden voorbehouden voor BeGold-atleten en A-elites. 

5 Oordegem 

Het Putbosstadion wordt afgestoten door Sport Vlaanderen, de vraag wordt gesteld in 

welke mate de Vlaamse Atletiekliga (topsport)activiteiten op deze site wilt inrichten. 

Financiële participatie en zeker uitbating lijkt niet evident, maar de federatie wilt 

bekijken om verder opleidingen en trainingen in Oordegem te organiseren. Er is ook 

een kans dat de gemeente Lede samen met naburige gemeenten het domein zal 

overnemen, de renovatie van de piste is wel essentieel om nog wedstrijden op niveau 

te kunnen inrichten. 

6 Varia 

• P. Van Waes: vraagt om webinars in te richten met de atleten en trainers om 

het topsportbeleid toe te lichten, en eventueel trainers op te leiden. 

o In meerkamp staat dit traject het verst, zowel in de trainerscursussen 

als het ontwikkelingsprogramma wordt werk gemaakt van onderlinge 

contacten en informatie-uitwisseling, maar we kunnen bekijken om dit 

ook via webinar aan te bieden. Daarnaast is Sietske bezig om een 

stramien van bijscholingen en discussiegroepen uit te werken, welke 

mee aangestuurd wordt door de kwaliteitsmanagers. 

7 Volgende vergadering 

 

Volgende data worden vastgelegd voor 2021:  

• 9 februari 

• 20 april 

• 29 juni 

• 31 augustus 

• 2 november 

• 14 december, telkens om 19:30u 


